



Санкт-Петербургская государственная химико-фармацевтическая академия
Saint-Petersburg Chemical Pharmaceutical Academy

**Программа Международных научно-практических курсов
«Лекарственное растениеводство и современная фармацевтическая
промышленность», 11-12 июля 2016 года, Санкт-Петербург**

**The program of International scientific-practical courses “Medical crop
science and modern pharmaceutical industry”, 11 – 12 July 2016**

July 11, Monday	11 июля, Понедельник	Время\Time
Registration of participants of the courses Prof. Popov street, 14, lecture hall 26	Регистрация участников курсов ул. Профессора Попова, д. 14, ауд. 26	9.00 – 10.00
Doctor, Prof. Ákos Mathe the chairman of the international society of the medicinal and aromatic plants, the head of the department of botany, University of West Hungary <i>"The modern technologies of the medicinal plants cultivation in Eastern Europe"</i>	доктор, проф. Акош Мате председатель Международного общества лекарственных и ароматических растений, заведующий кафедрой ботаники Университета Западной Венгрии, <i>«Современные технологии культивирования лекарственных растений в Восточной Европе»</i>	10.00 - 10.45
Avetik Nersisyan Agricultural Officer, FAO Regional Office for Europe and Central Asia	Аветик Нерсисян эксперт по сельскому хозяйству, Региональное бюро ФАО в Европе и Центральной Азии	10.45 - 11.05
Biljana Bauer Faculty of Pharmacy, University “Ss Cyril and Methodius”, Macedonia <i>«The medicinal plants cultivation in Macedonia»</i>	Бильяна Бауэр факультет фармации Университета им. св. Кирилла и Мефодия, Македония, <i>«Культивирование лекарственных растений в Македонии»</i>	11.05 - 11.30
Sc.D. (Biology), Vladimir Volodin The research center of the Russian Academy of Sciences, Republic of Komi, <i>"Micropropagation of valuable genotypes and the regulation of the accumulation of salidroside and rosavine in the plants Rhodiola rosea"</i>	д.б.н., Володин Владимир Витальевич Научный центр РАН, Республика Коми, <i>«Микроклональное размножение ценных генотипов и регуляция накопления салидрозида и розавина в растениях Rhodiola rosea»</i>	11.30 – 12.15
Meshkov Ivan Ivanovich Zhenshen LLC, Bryansk region, Russia, <i>"The technologies of the ginseng cultivation"</i>	Мешков Иван Иванович ООО ССХП "Женьшень», Брянская обл., Россия, <i>«Технологии выращивания женьшеня»</i>	12.15-13.00
Lunch	Обед	13.00 - 14.00

<p>Prof., Sc.D. (Pharmacology), Vladimir Poroikov Head of Department for Bioinformatics and Laboratory for Structure-Function Based Drug Design, Institute of Biomedical Chemistry, Moscow <i>«Computer-aided discovery of hidden pharmacotherapeutic potential in phytoconstituents from traditional medicine»</i></p>	<p>проф., д.б.н., Владимир Васильевич Пороиков заведующий отделом биоинформатики и лабораторией структурно-функционального конструирования лекарств, НИИ Биомедицинской химии, Москва <i>«Компьютерный анализ скрытого фармакотерапевтического потенциала фитоконпонентов традиционной медицины»</i></p>	<p>14.00 – 14.45</p>
<p>Kirakosyan George Migranovich СПСРА «Agropharmaceutical – primary production conditions herbal remedies»</p>	<p>Киракосян Георгий Мигранович СПХФА «Агрофармацевтика – первичные условия производства фитопрепаратов»</p>	<p>14.45 – 16.20</p>
<p>July 12, Tuesday</p>	<p>12 июля, Вторник</p>	
<p>The meeting near the building of СПСРА Prof. Popov street, 14</p>	<p>Встреча у здания СПХФА ул. Профессора Попова, д. 14</p>	<p>9.30 – 10.00</p>
<p>The visiting of the СПСРА medicinal plants arboretum. The demonstration seminar: "The technologies of the medicinal plants cultivation with the plastic mulch materials application"</p>	<p>Посещение питомника лекарственных растений СПХФА. Демонстрационный семинар: «Технологии культивирования лекарственных растений с применением мульчирующих материалов»</p>	<p>10.00-16.00</p>

Официальные партнёры/Official partners:

